Abbasse racing on a Sodi in KZ2 Masters

At 34, former official Sodi Racing Team driver Anthony Abbasse is now old enough to race in KZ2 Masters against some of the best drivers of his generation. He will be making his debut in this new category, reserved for drivers aged 35 and over during the year, at the FIA Karting European Championship before lining up at the start of the Portimão International Super Cup in October. The first European event will take place next weekend in Spain on the MotorLand Aragón circuit. Anthony will of course be driving a Sodi / TM Kart package entered by the French brand through the Renda Motorsport team. 

Before managing the Mécamax leisure karting track in the Vendée region, which is of course equipped with Sodi Rental karts, Anthony Abbasse worked with Sodikart for many years. French Champion Espoir (ICA) in 2006, French Champion Elite and 4th in the KF1 World Championship the following year, he went on to compete successfully in 125cc gearbox karts, in addition to his multiple victories in the 24 Hours of Le Mans Karting. Official driver for the Sodi Racing Team for ten years, Anthony won the 2009 Monaco Kart Cup in KZ2 and claimed his first French Championship title in this category in 2010. He then went on to shine at the highest level of international competition, twice becoming World KZ Vice-Champion, European Vice-Champion and taking victory on American soil at the Las Vegas SuperNationals. Although retired from competition since 2020, Anthony has taken part in the last three World KZ Championships with the French brand. 

"I've always remained loyal to Sodikart", said Anthony. "I'm proud to have been able to make a living out of my passion with such a dynamic factory team, and to have been part of such a great adventure. Sodi is now allowing me to take up a new international challenge in KZ2 Masters. It's an opportunity I don't intend to let pass me by and I'm going to give it my all to prove myself worthy".

Abbasse sur un Sodi en KZ2 Masters
A 34 ans, l’ancien pilote officiel du Sodi Racing Team Anthony Abbasse a désormais l’âge de rouler en KZ2 Masters face à quelques-uns des meilleurs pilotes de sa génération. Il va faire ses débuts dans cette nouvelle catégorie réservée aux pilotes à partir de 35 ans dans l’année, lors du Championnat d’Europe FIA Karting avant de s’aligner au départ de la Super Coupe Internationale de Portimão au mois d’octobre. La première épreuve européenne va avoir lieu dès le week-end prochain en Espagne sur le circuit de MotorLand Aragón. Anthony pilotera bien entendu un ensemble Sodi / TM Kart engagé par la marque française à travers la structure Renda Motorsport. 
Avant d’assurer la gestion de la piste de karting loisir Mécamax en Vendée, bien entendue équipée de karts Sodi Rental, Anthony Abbasse a collaboré avec Sodikart pendant de longues années. Champion de France Espoir (ICA) en 2006, Champion de France Elite et 4e du Championnat du monde KF1 l’année suivante, il s’est ensuite exprimé avec succès en 125 à boîte de vitesses en plus de ses multiples victoires aux 24 Heures du Mans Karting. Pilote officiel du Sodi Racing Team pendant une dizaine d’années, Anthony a notamment gagné la Monaco Kart Cup 2009 en KZ2 et remporté son premier titre de Champion de France dans cette catégorie en 2010. Il s’est ensuite brillamment illustré au plus haut niveau de la compétition internationale en devenant deux fois vice-Champion du Monde KZ, vice-Champion d’Europe et en décrochant une victoire sur le sol américain lors du SuperNationals de Las Vegas. Bien qu’en retrait de la compétition depuis 2020, Anthony a participé aux trois derniers Championnats du Monde KZ avec la marque française. 
« Je suis toujours resté fidèle à Sodikart », a tenu à préciser Anthony. « C’est une fierté pour moi d’avoir pu vivre de ma passion au sein d’une équipe d’usine aussi dynamique et d’avoir participé à une belle aventure. Sodi me permet aujourd’hui de relever un nouveau défi international en KZ2 Masters. C’est une opportunité que je ne compte pas laisser passer et je vais tout donner pour m’en montrer digne ».
